
 
Dag og år: onsdag d.26.04.2023

kl. 17.30-20.00 Formand:

Brian

SKOLEBESTYRELSEN.
Mødedeltagere:

Forældrerepræsentanter: Janni, Rikke, Hanne, Brian, Lars, Lise og Hanne

Elevrådsrepræsentanter: Alberte 9.x og Jonathan 9.t

Medarbejderrepræsentanter: Anna og Tine

Ledelsesrepræsentanter: Mark og Sabina

O = Orientering; D = Drøftelse; B = Beslutning

Referat:

Datoer for møder i 2022/23: 15/8, 16/8, (ekstra online d. 22/8), 13/9, (ekstra online d. 19/9), 27/10, 15/11, (23/1
online), 14/3, 26/4, 22/5, 13/6.
Fysiske møder 17.00 - 19.30 (Let spise kl. 17)
Onlinemøder i tidsrummet 19.30 - 20.30.

17.30 1. Nyt fra Elevråd Der har været hærværk på skolen, særligt i udskolingen
Der er fokus på fra elevrådets side af, hvordan vi kan undgå dette.
Elevrådet er nysgerrige på, hvorfor eleverne ikke må have deres telefoner.

Skolebestyrelsen kan være bekymret for, at flere elever og deres adfærd fylder
rigtig meget. Der går rygter omkring Stjernevejskolen andre steder.

17.40
O/B

2. Økonomi og

konsekvenser

- Gab mellem normering og lønsum

- Der undersøges en uoverensstemmelse mellem tildelingen og tillæg

til special.

- Personale status - normering ift. 22/23

- Der er trukket en uansøgt afsked tilbage, for at sætte en “Prop” i

segregeringen. Vi bruger 600.000 kr mere end tildelt.



- Reduktioner, uden om undervisning - hvilke reduktioner

- Forældremøder tidspunkt?

- Kan man afholde forældremøder kl. 15.30-17?

- Kan vi risikere, at nogle ikke vil deltage, måske

særligt dem vi rigtig gerne vil have deltager.

- Arbejdstiden er normaliseret for lærerne. Ved

indkaldelse i god tid, kan det accepteres.

- Delte holdninger.

- Alternativt kunne det være fra kl 16.00-17.30

- Beslutningen kan tages af ledelsen.

- Skolehjemsamtaler

- Team bestemmer selv tidspunkter, og aftaler med

forældre herom.

Skolehjemsamtaler i dansk og matematik. Der hvor der tidligere

har været deltagelse af sprog- og naturfagslærer, anvendes

timer til mere fagteamsamarbejde.

- lejrskole

- forslag til ændring pga. besparelse.

- Der sættes til side til en overnatning på 7. årgang

- Vi vil invitere til dialog omkring

forældreinvolvering i forhold til ture.

- skolemælk

- Meget få elever anvender mælketilbud, derfor mange

administrative timer. Forslag om at annullere

samarbejdet med mælk og afsøge alternativer.

- 18 børn bruger mælkeordningen. Andre

muligheder afsøges, for at bruge ressourcen

anderledes.

18.10
D/B

3. Beslutninger Løbende er punkter nedenfor drøftet i SKB og med personalet.

Ledelsen genbesøger punkterne nedenfor. Beslutninger herom skal nu tages,

så planlægningen af næste skoleår kan igangsættes.

a. Ringetider for skolen - bilag er sendt med.

i. OBS regional bus. 694 kører 14.05(skolebus ikke tilrettet

skoledistrikt)

b. Lektioner og valg herom - vises på mødet.

i. Indskolingen - her er der nogle forskellige muligheder,

som vi ønsker input til.



1. Ledelsen kan gå med beslutningen.

Mandag/tirsdag kort dag.

ii. 4. klasse kan nøjes med 29 lektioner i stedet for 30

lektioner - skal vi det?

1. Der peges på H/D, det kan frigive 80

ressourcetimer.

iii. 7. klasse har nu en lektioner mere end minimum i dansk

og matematik. Der er mulighed for, at de kan få 1

lektion mindre så de har fri kl. 13.40 en dag i ugen - se

bilag for ringetider? samt evt. en lektiecafelektion?

1. To-lærer-timer og lektiecafé

iv. 7.t (talentidrætsklasse) - hvordan når vi i mål med 35

lektioner pr. uge - da de også skal have valgfag.

1. Vi undersøger mulighederne.(OBS på idræt,

valgfag eller lign)

c. ressourcer til to-lærer, hjælp til dansk, matematik mm.

i. Hvad er der af timer ift. skoleåret 22/23

d. 7.-9. klasser, valg af timetal/fag - her er der nogle forskellige

muligheder, som vi ønsker jeres input til.

i.

e. SFO-åbningstider

i. Ændring af åbningstid

1. Vi er de eneste, som åbner 05.30. Vi melder ud,

at åbningstiden ændres til 06.00. (Almen)

2. Center åbner normalt 06.00, vi forsøger at

justere til 06.30. Der gåes i dialog med

forældrene herom.

19.00
O/D/
B

4. kommunikation og
information til
skolens forældre

Vi ser ind i det brev vi tidligere har arbejdet ind i. Hvordan informerer vi bedst?

Opmærksomhed på, at indkalde forældrene, hvor der sker større ændringer.

Opmærksomhed på informationsflowet, kan vi målrette denne.

Spørgerunde.



19.20
O/D

5. Kommende
eksamen

- Vi ser ind i vikardækning pga. mere eksamen b.la. valgfag.

19.35 6. Siden sidst og evt.:
a: Formanden.
b: Ledelse
c: øvrige
medlemmer

Siden sidst er punkter, der ikke skrives til referat.

Punkter til næste møde:
- Kost og sundhedspolitik
- Lektiepolitik
- NTM
- Overblik over principper


